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Statistika „Zaprešić kao slučaj“ pokazuje veliku zainteresiranost građana za politiku koju kreira
gospodin Željko Turk. Posebno je velik broj pratitelja događanja građana iz Zaprešića. To je
razumljivo jer cijenu politike gospodina Željka Turka plaćaju upravo građani Zaprešića. Da je
tome tako svjedoče pisma koja mi pišu i razgovore koje vodim s građanima grada Zaprešića.
Ipak, kao i uvijek postoji dio „pratilaca“ koji su znatiželjni kako će konačno priča završiti. Obično
nisu svjesni da i oni imaju neki svoj „Zaprešić kao slučaj“ koji smanjuje njihovo blagostanje. To
je jedan od razloga zašto „Zaprešić kao slučaj“ smatram konkretnim primjerom koji dobro
pokazuje zašto smo tu gdje jesno. Treba li uopće posebno komentirati svakodnevne slučajeve
koji su posljedica krešenja zakona i grijeha propusta DORH-a i USKOK-a.      

  

Knjiga koja će se temeljiti na dokumentima, što omogućuje čitatelju da sam donese svoje
zaključak, Â ima za cilj pokazati zašto Lijepa Naša tapka na mjestu. Napisane su mnoge knjige
koje objašnjavaju zašto zemlje u kojima vlada bezakonje (šerifi kako ih je nazvao Dinko Cvitan,
državni odvjetnik) stalno imaju probleme kako s blagostanjem tako jednako i s korupcijom koje
objektivno nije u stanju riješiti. Knjiga ima za cilj prikazati stanje u Lijepoj Našoj na slučaju
Zaprešića što znači da putem „Zaprešića kao slučaja“ želim pokazati kako je potrebno mijenjati
postojeće stanje na način da građani postanu, posebno na razini lokalne vlasti, nezamjenjivi
čimbenik promjena (što se ostvaruje putem referenduma). Da bi objektivno informirali buduće
generacije potrebno im je prezentirati što više dokumenata umjesto da im „solimo pamet“. Oni
znaju što im je u interesu a što nije.

  

Tako dolazimo do temeljnog razloga zašto je potrebna suradnja građana. Građani grada
Zaprešića su birali gospodina Željka Turka pa će ti isti građani, kako bi pokazali odgovornost
prema budućim generacijama, na narednim lokalnim izborima dati povjerenje kandidatu koji će
omogućiti povećanje materijalnog i svakog drugog blagostanja građana Zaprešića. Povećanje
blagostanja danas najbolja je preporuka kako valja raditi sutra. Upravo odaziv građana na
suradnju čini mi se bitnim čimbenikom koji će promijeniti postojeće stanje.

  

Zato molim građane Zaprešića da obavijeste svoje susjede i sugrađane, općenito, da se
priprema knjiga u kojoj će se putem dokumenata pokazati koja i kakva se je politika provodila u
gradu Zaprešiću. Drugim riječima, pozivam građane grada Zaprešića da skrenu pažnju na
stranicu www.rifin.com  na kojoj je u toku objavljivanje dijelova knjige koji će svoj konačni oblik
dobiti prilikom objave same knjige. Možda će najvažnija poruka knjige biti popis imena i
prezimena onih koji su se zalagali za zakonito ponašanje kao i onih koji su podržavali
gospodina Željka Turka. Prema tome, popis će sadržavati imena iz Škole, grada Zaprešića,
Ministarstva znanosti i obrazovanja, sudaca koji su presuđivali u sudskim sporovima, DORH-a i
UKOK-a, izvršne i zakonodavne vlasti, te političkih stranaka. Cilj je da se spozna kao je od
presudne važnosti promijeniti postojeći način upravljanja ne samo gradom Zaprešićem, već
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Lijepom Našom. To, po mojem mišljenju, mogu učiniti jedino i samo mladi Zaprešićani, odnosno
samo i jedino mladi Lijepe Naše. Oni će znati i umjeti kako transformirati grad Zaprešić od
spavaonice grada Zagreba u kreativni centar koji će dinamizirati gospodarsku aktivnost i tako
povećati blagostanje građana Zaprešića, s jedne strane, i, s druge strane, osigurati dovoljno
javnih dobara i socijalne pomoći ugroženim građanima. Isto će to učiniti na razini Lijepe Naše.

  

Kako nema besplatnog ručka tako ni promjene ne nastupaju same od sebe. Da bi se postojeće
stanje mijenjalo potrebno je shvatiti i razumjeti zašto je stanje u gradu Zaprešiću i Lijepoj Našoj
na razini koja ne može zadovoljiti. Kada se shvate razlozi postojećeg stanja shvatiti će se što i
zašto te kada mijenjati. Moj višegodišnji protest, o čemu redovno pišem na ovim i ne samo ovim
stranicama, ima za cilj promijeniti postojeće stanje u Lijepoj Našoj. Kao u dobrom kaubojskom
filmu stanje će promijeniti mladi i hrabri ljudi javno odgovorni koji se ne žele niti mogu zadovoljiti
s postojećim stanjem koje nudi samo jedno rješenje – napuštanje Lijepe Naše. Novi ljudi
donose nove, obično bolje, ideje.

  

Upravo je ideja kako se Zaprešić treba mijenjati bila inicijator osnivanja Škole (grada Zaprešića i
RIFIN-a) kako temeljnog čimbenika koji će promijeniti dotadašnju tmurnu perspektivu grada
Zaprešića. Zašto se to nije dogodilo pitanje je za gradonačelnika Željka Turka na koje ga
pozivam da odgovori. Moja ideja je bila, u ime RIFIN-a, da se obrazuju mladi i kreativni građani
Â grada Zaprešića i Lijepe Naše koji bi predavali na Školi, odnosno da se ponudi nastavnicima
iz Zagreba preseljenje u Zaprešić. Stotinjak mladih i visoko obrazovanih građana Zaprešića
omogućili bi povećanje kreativnog kapaciteta i, posljedično tome, postizanje velikih rezultata.
Umjesto spavaonice dobili bi grad koji bi bio uzor ostalim gradovima u Lijepoj Našoj. Činjenica
da u Školi pretežno rade nastavnici iz Zagreba jasno pokazuje kako je Škola bila i ostala strano
tijelo u gradu Zaprešiću. Umjesto izgradnje campusaÂ  u kojem bi se educirali mladi ljudi iz
Lijepe Naše, uključivo dijaspore, svjedočimo samovolju gradonačelnika koja je u izravnoj
suprotnosti s pozitivnim zakonskim propisima. Treba li podsjetiti kao postoje izdašna sredstva
kohezivnih fondova iz kojih bi se mogla povući značajna sredstva koja bi omogućila izgradnju
modernog i uglednog veleučilišta. Ništa od toga. Prema tome, suradnja građana Zaprešića ne
samo da je nužna već je ona odlučujući čimbenik koji će pokrenuti promjenu postojećeg stanja.

  

Na žalost, dosadašnja iskustva pokazuju da građani nevoljko javno surađuju. Jasno, radi se o
strahu pri čemu nije važnoÂ  da li je ili nije strah opravdan. Prisutan strah predstavlja ugrozu
ustrašenih građana i razinu demokratskih postignuća grada Zaprešića. Već je to dovoljan izazov
da se mijenja stanje u Zaprešiću. Uostalom, građani koji žele ostati anonimni to će ostati. Na
njima je odluka da li će i kada obznaniti Â svoju aktivnost kako bi se mijenjalo stanje u
Zaprešiću.
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Jasno, nastavnici i studenti Škole dio su cijele priče. Kao što je vidljivo iz priložene
dokumentacije na ovim stranicama („Zaprešić kao slučaj“) od 2. siječnja 2008. godine
poslovanje Škole je nezakonito pa su sve odluke, uključivo dodijeljene diplome, nezakonite ili
kako to kažu pravnici – odluke su ništetne i ne mogu proizvoditi nikakav pravni učinak. Od
spomenutog datuma Škola nema na zakonit način izabranu upravu odnosno Upravno vijeće
Škole. Mnogi su nastavnici ugradili dio svog života u rast i razvoj Škole. Međutim, na putu rasta
i razvoja Škole pojavilo se odlučno ograničenje koje nazivam – Â neshvatljiva politika
gradonačelnika Željka Turka. Naprosto mi nije jasno kako je moguće da gradonačelnik grada
Zaprešića čini baš sve kako i zašto se Škola ne bi integrirala u životnu svakodnevnicu grada
Zaprešića.

  

Kada se donesu pravosudne odluke u skladu s pozitivnim zakonskim propisima, tada će RIFIN
(drugi osnivač) u zajednici s novim rukovodstvom grada Zaprešića pokrenuti traženje i
nalaženje odgovora na navedena pitanja, s jedne strane, i, s druge strane, transformirati školu
na način da postane dio grada Zaprešića a ne strano tijelo kao što je to ona danas.

  

Nastavlja se: Poziv akterima da daju svoj iskaz glede Slučaja
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